
 
 BARN- OCH UTBILDNINGSFÖRVALTNINGEN 

  Diarienummer 

  GSN-2021/954 

 

 

 
 
2022-10-03  Närvarande för arbetsgivare: 
09:00-11:00                                             Johan Skofteröd, Utbildningsdirektör (UD) 

Therese Branevig, avdelningschef 

Christina Dolke Andersson, avdelningschef 

Maria Rindefors Dufva, ekonomichef 

Heidi Wasén, områdeschef förskola 

Cecilia Wessfeldt, områdeschef förskola 

Elinor Kennerö Tonner, områdeschef grundskola 

Semira Vikström, områdeschef grundskola 

Derya Karabacakoglu Zalazar, HR-konsult och 

sekreterare  

Af Chapman/Skypemöte 
FSG  

 

 Närvarande för fackliga organisationer  
 Anna Wegerdal, LR/HSO  

Lina Lundberg, LR 

Karin Johansson, LR 

Pablo Mendoza, Lärarförbundet 

Joachim Lindström, Lärarförbundet 

Anneli Amrén, Lärarförbundet 

Kim Eriksson, Kommunal 

Sara Ekström, Kommunal 

Carolina Hjortzberg, Kommunal 

Malin Borg, SACO 

Kaj Majuri, Sveriges Skolledarförbund 
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grundskola) 2022 

1. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkänns.  

 

2. Genomgång av föregående protokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll.  

 

3. Information/nämndärenden 
 

FSN: HR-chef: färre svar i medarbetarenkäten troligtvis p.g.a., pandemi. 

Kommunal uppger att det finns medlemmar som tycker att resultatet inte ger 

effekt. HR-chef: OSA-kartläggning är viktigt för att kartlägga riskfaktorer och 



vissa verksamheter behöver bli bättre på att jobba med den biten. Lärarförbundet 

uppger att det är oroväckande att nästan alla staplar har blivit sämre i 

medarbetarenkäten. Förskola behöver mer åtgärder. Utbildningsdirektör: ny 

skolledning, behöver tid för att genomföra förändringar. Håller med om stora 

utmaningar.  

 

DELÅRSRAPPORTEN för förskolenämnden:  

Lärarförbundet undrar varför målet med färre barn i barngrupper ligger så långt 

fram (år 2030)? UD: också ett uppdrag från politiken, tar dock tid, tar in fler 

medarbetare men har inte lokaler, då har vi större barngrupper men fler i 

personalen. Huddinge kommun vill uppnå målet efter skolverkets 

rekommendationer, behöver 30-tal nya avdelningar. Skillnader mellan olika 

förskoleområden. LR/HSO: skulle vilja se planen för lokalerna, tar tid att bygga 

nytt.   

 

GSN: Lärarförbundet: arbetsrelaterad utmattning och OSA-kartläggning, skolorna 

kopplar inte samman dessa faktorer, oroväckande. Lärarförbundet undrar varför 

inte alla skolor jobbar med arbetsrelaterad utmattning. Områdeschef grundskola: 

gäller inte alla skolor men ska jobba vidare med det. HR-chef: en del skolor 

jobbar fortfarande utanför Stratsys med problematiken men svårt att följa upp.  

UD: en del av problematiken är lägre lärartäthet och det är fortsatt fokus att öka 

lärartätheten. Lärarförbundet tar upp att grundskolor går med överskott men 

arbetsrelaterad utmattning ökar. UD: vill inte ha överskott, inte önskvärt. Vill att 

pengarna ska användas för grundbemanning.  

 

DELÅRSRAPPORT:.  

LR: tidigare uttryckt att rektorers löner inte ska ligga på skolornas budget utan 

centralt. Konsulter utifrån belastar skolans budget. UD: mindre skolor skulle tjäna 

på det och större skolor förlora på det. Områdescheferna ska titta vidare på frågan.  

Lärarförbundet: hur ska kommunen stoppa minskat elevunderlag, kommunen 

förlorar medel. UD: inte uppdrag att stoppa utvecklingen. Områdeschef 

grundskola: vill också att eleverna ska vara kvar. Viktigt att skapa attraktiva 

skolor, medarbetare som mår bra och stannar.  

 

 

4. Planering, uppföljning och utvärdering av verksamheterna 

- BUF Ledning: VFU-handläggning, flytta från HR & Hemkommun till 

avdelningen för-och grundskolestöd.  

HR-chef: Risk-och konsekvensanalys ska genomföras, beslut tas vid nästa 

samverkan.  

 



LOKALER: lokalsamordnare berättar hur dom jobbar med lokalplanering. På 

gång: 

- Sjötorpsskolan: lokalprogram, går upp i oktobernämnden, anpassningar.  

- Vistaskolan: stor omtag planeras, behöver mer plats, idrottshallen är för 

liten.  

- Visättraskolan: fritidslokal: tittar hur man kan nyttja det med KUF.  

- Östra grundskolan: man ska kartlägga skolans skick.  

- Mörtvikskolan (2024): skolgårdsupprustning, sist ut av skolorna. 

Fritidsverksamhet på bottenvåningen.  

- Solfagraskolan: beställning till HUSF: projekt. Oklart hur ombyggnationen 

kommer att bli. Ser över evakueringen.  

- Hörningsnässkolan: för få toaletter, HUSF har fått uppdrag.  

- Kungsklippan: ska gå en beställning från KSF: idrottshallen används inte, 

ska se över hur den ska användas istället.  

- Vårbackaskolan: paviljong just nu, kan inte riva gamla skolan då den har 

skyddsrum. Har inte fått en specifik tomt. Ska börja med detaljplan med 

befintlig paviljong. Väntar på tomt. KSF leder jobbet. Långsiktiga målet: 

ny skola.  

- Trångsundskolan: projektet håller på att avslutas. Alla elever är tillbaka, 

köket är det sista som är kvar. Ska vara klart till årsskiftet.  

- FÖRSKOLA: förskola längst hälsovägen uppskjutet pga vägarbete m.m., 

projektet skjuts upp till 2025.  

- Lejonet förskolegård: se över gården, vill lyfta den. Nästa sommar.  

- Annerstaskolans kök: förhandlingar har dragit ut på tiden.  

 

 
5. Ekonomi och beredning av budget 

Ekonomichef: informerar om det som togs upp på senaste ekonomichefsmötet. 

UD: får signaler om att vissa skolor inte vill använda alla pengar, behöver 

hjälpas åt att alla medel används och på rätt sätt. LR: vissa skolor skulle 

behöva föra mer dialog kring budget på lokal samverkan.  

 

6. Förändringsarbete och organisationsutveckling 
 
 

7. Personal 
Månadens personalstatistik 

 

 

8. Arbetsmiljöåtgärder och handlingsplaner för fysisk, social psykisk 
arbetsmiljö 
 

9. Övriga frågor  
 



- BUF ledning: ”Pär Hjälm – filen” – vad ska gälla?  

 

LR: filen tar upp lärarnas årsarbetstid och inte arbetsbelastning, ska 

förhandlas under FSG. Ser att kunskapen om Bilaga M inte finns 

hos alla. Bilaga M är ett arbetstidsavtal. Heroma fungerar inte med 

Bilaga M, avtal behöver gå före system.  

UD: fram till att vi har ett system som fungerar, så ska man använda 

Pär hjälm filen. Skolledarna: blir problematiskt när man ska anmäla 

sjukfrånvaro, behöver lägga in ett grundschema i systemet. UD: tar 

med frågan och utreder hur andra kommuner gör.  

                       Områdeschef grundskola: inga beslut idag, går inte ut med  

                       information till chefer, bokar in extra sittning.  
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